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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
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MJESNI ODBOR DRAGA 
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KLASA: 024-05/23-01/7 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 
Rijeka, 19.05.2023. 
 
 

ZAPISNIK 
SA 1 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
1. sjednica VMO Draga održana je 19.05.2023. s početkom u 17,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Ivica Mandekić, član VMO 

 Silvija Pavleković, član VMO 

 Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
Usvajanje zapisnika sa konstituirajuće sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija – normativni akti VMO Draga (Poslovnik o radu VMO, Pravila o 
radu MO i Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u 
razvoju mjesnog odbora) 

2. Upoznavanje sa uputama o financiranju programskih aktivnosti VMO-a, 
Programom rada VMO Draga za 2023. godinu, Financijskim planom VMO 
Draga za 2023. godinu, Usvojenim planom raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete na području MO Draga za 2023. godinu 

3. Rebalans Financijskog plana VMO Draga za 2023. 
4. Usvajanje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Mjesnog odbora Draga za 2024. godinu 
5. Prijedlog uvrštenja kom. prioriteta za realizaciju po preostalim sredstvima kom. 

prioriteta na području MO Draga za 2022. 
6. Komunalna problematika 

 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
Predsjednik je izvijestio o informacijama na temu normativnih akata VMO Draga – Poslovnik 
VMO Draga, Pravila MO Draga i Pravilnik o nagrađivanju. Ukoliko Vijeće MO ima neki 
prijedlog za dopune ili izmjene postojećih dokumenata (24. siječnja 2019. godine) isti će se 
uputiti prema stručnim službama Grada Rijeke, odnosno Upravnom odjelu za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu radi pregleda ispravnosti predloženih 
promjena. Budući se i kod Poslovnika i kod Pravila MO možda mogu očekivati i određene 
promjene na razini cijelog Grada, odnosno svih mjesnih odbora zabilježit će se sve 
eventualne primjedbe i dopune na postojeće dokumente a do daljnjega bi se sukladno 
uputama radilo prema postojećim tekstovima budući su se oni do sada operativno pokazali 
zadovoljavajućim formalno-pravnim okvirom za nesmetani rad Vijeća MO.  
Zaključak 
Vijeće MO Draga je primilo na znanje navedene informacije te su jednoglasno prihvatili 
normativne akte Vijeća MO Draga – Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Draga, Pravila 
Mjesnog odbora Draga i Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u 
razvoju Mjesnog odbora Draga. 
 
 
AD 2 
Predsjednik informira članove Vijeća o načinu financiranja djelatnosti mjesnog odbora i 
Vijeća Mjesnog odbora, a koje se provodi sukladno zakonom o proračunu i drugim 
provedbenim aktima na razini Grada Rijeke. Nadalje upoznaje članove Vijeća s usvojenim 
Programom rada MO Draga i planiranim programskim aktivnostima za 2023. godinu, te je 
pojašnjeno da se u sklopu godišnjeg ciklusa rada programi i financijski plan utvrđuju do rujna 
tekuće godine, te je iz tog razloga prethodni saziv vijeća izradio i donio programe rada, 
financijske planove kao i prijedlog plana malih komunalnih akcija za 2023. a koje je Gradsko 
Vijeće usvojilo na održanoj sjednici Gradskog Vijeća u mjesecu prosincu. Novo izabrano 
Vijeće MO samo potvrđuje i realizira usvojene programske aktivnosti za 2023. i prati 
realizaciju malih komunalnih akcija za 2023.  
Zaključak 
Vijeće MO Draga je primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća s dobivenom informacijom o potrebi donošenja 
Rebalansa financijskog plana MO Draga, te je nadalje pojasnio da s prvim izmjenama i 
dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu, odnosno prvim rebalansom, usklađen 
Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih tijela Grada Rijeke koja je stupila na snagu 
1. travnja 2023. godine. Ovim drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri 
mjeseca sa stvarnim izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih 
devet mjeseci 2023. godine po novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i 
izdatke. 
Prvim i drugim rebalansom MO Draga u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u skladu 
je s usvojenim Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do povećanja niti 
do smanjenja istoga.  
Zaključak 
Vijeće MO Draga je jednoglasno usvojilo Rebalans Financijskog plana MO Draga za 2023. 
godinu. 
 
 
AD 4 
Predsjednik informira članove Vijeće da je Grad Rijeka raspisao Javni poziv namijenjen svim 
građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje 
građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog odbora u kojem žive. Poziv 
na predlaganje Malih komunalnih akcija bio je otvoren od od 11. do 28. travnja 2023.,  
Prijedloge prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Mjesnog odbora Draga za 2024. godinu potrebno je usvojiti do 07.06.2023. 
Predsjednik nadalje informira članove Vijeća da su u tajništvu zaprimljeni prijedlozi mještana s 
kojima su članovi Vijeća upoznati. Uz pročitane zahtjeve mještane, članovi Vijeća navesti će i 
ostale prijedloge za koje se smatra da je potrebno uvrstiti u prijedlog prioriteta.  
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Nakon što predsjednik postavlja upit članovima Vijeća da li imaju neki prijedlog prioriteta koji bi 
se uvrstio u plan kroz 2024., te nakon kraćih konzultacija i danih prijedloga pripremljen je 
prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
mjesnog odbora Draga, a koje bi se uvrstile za 2024. godinu: 
1. Postava ležećih policajaca na javnu prometnicu u ulici Pod Ohrušvom kod kućnog broja 5 

pored autobusne stanice u pravcu Rijeka - Sv. Kuzam - Zahtjev mještana 
2. Sanacija kolnika u ulici Tomasići kod kućnog broja 26 i 27 - Zahtjev mještana 
3. Postava saobraćajnih znakova zabrane zaustavljanja i parkiranja, te ocrtavanje zabrane 

parkiranja u ulici Brig kod kbr. 62 do kbr.41 - Zahtjev mještanke 
4. Postava saobraćajnih znakova zabrane zaustavljana i parkiranja i ocrtavanje kolnika 

zabrane parkiranja u ulici Brig ispred ulaza u crkvicu Sv. Jakova - istočni ulaz - Prijedlog 
Vijeća MO  

5. Sanacija kolnika u ulici Pod Ohrušvom od kućnog broja 4 do kućnog broja 14 -Prijedlog 
Vijeća MO 

6. Sanacija kolnika u ulici Orlići od kućnog broja 8 a do kućnog broja 10 - Pijedlog Vijeća MO  
7. Sanacija kolnika u ulici Orlići od kućnog broja 25 do kućnog broja 33 - Prijedlog Vijeća MO 
8. Sanacija kolnika u ulici Brig od kućnog broja 45 do Orići kućnog broja 53 - Prijedlog Vijeća 

MO 
9. Postava saobraćajnog znaka za zabranu parkiranja na potezu u ulici Brig od kućnog broja 

42/1 do kućnog broja 29 u oba smjera - Prijedlog Vijeća MO 
10. Sanacija kolnika u ulici Tijani od kućnog broja 54 do kućnog broja 57 - Prijedlog Vijeća 

MO 
11. Rješavanje odvodnje oborinskih voda u ulici Tijani od kućnog broja 61 do južno od Sv. 

Kuzam kućnog broja 40 - Prijedlog Vijeća MO 
12. Postava led rasvjete na autobusnoj stanici u ulici Tijani pravac Rijeka - Sv. Kuzam - 

Prijedlog Vijeća MO  
13. Farbanje ograde uz nogostup u ulici Brig južno do kućnog broja 85 do ulice Tijani južno od 

kućnog broja 2B - Prijedlog Vijeća MO 
14. Sanacija kolnika u ulici Tijani od kućnog broja 61 do južno od Sv. Kuzam kućnog broja 40 

- Prijedlog Vijeća MO 
15. Postava saobraćajnih znakova pravo prvenstva prolaza s obje strane u ulici Tijani kod 

kućnog broja 26 - Prijedlog Vijeća MO 
16. Sanacija kolnika u ulici Pod Ohrušvom od kućnog broja 14 do kućnog broja 19 – Prijedlog 

Vijeća MO 
17. Sanacija kolnika u ulici Pod Ohrušvom od kućnog broja 19 do kućnog broja Orlići 3 - 

Prijedlog Vijeća Mo 
18. Postava ležećih policajaca na javnu prometnicu u ulici Brig južno od kućnog broja 37 - 

Prijedlog Vijeća MO 
19. Sanacija kolnika u ulici Brig od kućnog broja 7 do kućnog broja 14 - Prijedlog Vijeća MO 
20. Ličenje ograde s obje strane uz cestu koja vodi do mjesnog groblja Draga - Prijedlog 

Vijeća MO 
21. Asfaltiranje dijela ceste u ulici Tijani sjeverno od kućnog broja 64 - prijedlog Vijeća MO 
22. Sanacija kolnika u ulici Tomasići kod kućnog broja 1 - Zahtjev mještana 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području MO Draga za 2024. godinu. 
 
 
AD 5 
Rijeka Plus uputio je dopis Vijeću MO Draga u kojem se navodi da je nakon konačnog 
obračuna izvedenih radova i predviđenih sredstava iz Plana prioriteta MO Draga za 2022. 
preostalo 2.648,04 eura (s PDV-om), te se traži očitovanje Mjesnog odbora o utrošku 
navedenih preostalih sredstava. 
Predsjednik podsjeća članove Vijeća kako se je Vijeću MO obratila mještanka Drage s 
primjedbom da je pred par godina nekvalitetno pokrpana cesta koja vodi od Sv. Kuzma prema 
bivšoj obalnoj radio stanici, te da je cesta opet u katastrofalnom stanju. Stoga je predsjednik 
kontaktirao s predsjednikom Vijeća MO Sv. Kuzam kako bi ga upoznao s dobivenom 
primjedom mještanke, te je donesen zajednički odogovor pošto jedan dio ceste pripada 
području Sv. Kuzma, a drugi dio području Drage da se članovima oba Vijeća predloži da se za 
preostala sredstava iz Plana prioriteta iz 2022. dostavi očitovanje Rijeka Plusu da se utroše za 
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nastavak sanacije kolnika u ulici Sv. Kuzam od kbr.18a prema groblju i dalje prema bivšoj 
radio stanici.  
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo s predloženim te će se dostaviti 
očitovanje Rijeka Plusu da se za navedena preostala sredstva, uvrsti za realizaciju nastavak 
sanacije kolnika u Ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 18 A do mjesnog groblja Sveti Kuzam i 
dalje prema bivšoj radio stanici. 
 
 
AD 6 
Predsjednik Vijeća upoznao je nove članove Vijeća o svemu dosad učinjenim od početka 
godine po svakom pojedinačnom dobivenom pismenom zahtjevu mještana, te o svim 
uočenim i prijavljenim oštećenjima i neredima s terena, te o dobivenoj ili nedobivenoj 
povratnoj informaciji od nadležnih službi po pitanju rješavanja istog. Nadalje će se 
kontaktirati nadležne službe po pojedinim nerješenim pitanjima. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga primilo na znanje 
 
Predsjednik je nadalje pročitao zahtjeve koji su pripremljeni za ovu sjednicu Vijeća: 
- Prijedlog mještana da se u ulici Brig preko puta kbr. 3 postavi znak ogledalo za vidljivost 
radi sigurnosti pri izlazu mještana automobilom s nerazvrstane ceste u ulici Brig između kbr. 
3 i kbr.2. Nadalje je Vijeće upoznato da je izvršen izvid na terenu od nadležne službe, te je 
potvrđeno da je zahtjev opravdan i da će se postaviti zatraženo ogledalo. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se Rijeka Plus zatraži povratna 
informacija o daljnjim radnjama. 
- Zahtjev mještanke da je potrebno u ulici Brig kod kbr. 62 do kbr.41 s obzirom na učestalo 
nepropisno parkiranje neodgovornih vozača na tom dijelu glavne prometnice postaviti 
saobraćajne znakove zabrane zaustavljana i parkiranja, te ocrtati zabranu parkiranja na tom 
dijelu kolnika kako bi spriječiti daljnju potencijalnu opasnost u sigurnom odvijanju prometa 
vozača na navedenom dijelu glavne prometnice kroz Dragu. 
Predsjednik podsjeća da su članovi Vijeća kod usvajanja prijedloga kom. prioriteta za 2024. 
već upoznati s ovim zahtjevom te kako se već ima saznanja da je prilikom postavljanja bilo 
kakvih prometnih znakova potrebna izrada elaborata za koje je potrebno osigurati sredstva iz 
proračuna mjesnog odbora, zahtjev je uvršten u prijedlog kom. prioriteta MO za 2024. pod 
točkom 3.  
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se zahtjev mještanke dostavi i 
Rijeka Plusu te zatraži da stručne službe izađu na teren radi izvida kako bi se dobila 

povratna informacija o daljnjim radnjama koje planiraju poduzeti. 
U istom zahtjevu mještanke navedeno je na predmetnoj cesti trenutno stoji 6 baja za smeće 
koje koriste i dućan i konoba te se traži da se nešto poduzme i po tom pitanju i to da se 2 
kante vrate kod dućana gdje su i stajale unazad 10g. s obzirom da su dućan i konoba 
poslovni subjekti (koji bi trebali imati svoje kante kod svojih objekata). 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se zahtjev mještanke dostavi KD 
Čistoći. 
 

Prijedlog gosp. Ivana Pribanića zamjenika predsjednika da se na kolniku u ulici Brig ispred 
ulaza u crkvicu Sv. Jakova obilježi – ocrta na kolniku zabrana parkiranja, te ispred ulaza 
postavi i znak zabrane parkiranja kako bi se spriječilo daljnje parkiranje neodgovornih 
vozača, koji pri održavanju sahrana i misa onemogućavaju slobodan pristup svim tada 
prisutnima, uvršten je u prijedlog kom. prioriteta MO za 2024. pod točkom 4., te je donesen  
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se isto tako dostavi i Rijeka Plusu, te 
zatraži da stručne službe izađu na teren radi izvida kako bi se dobila povratna informacija o 
daljnjim radnjama koje planiraju poduzeti. 
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- Zahtjev mještanke da se riješi problem postavljanja žice na šumski put kod kbr.Gušć 20a, 
predio Kostica. Moli se da se u najkraćem roku makne žica i put je zarastao zbog 
nemogućnosti korištenja šetnice za građane. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se Odsjeku za zajedničku 
komunalnu djelatnost dostavi dopis u kojem će se navesti da je Vijeće MO upoznato s 
problemom postave žice na šumski put u naselju Gušć, te kako je do sada dobivena 
informacija da su izašli na predmetnu lokaciju traži se što je utvrđeno i koji je zaključak i 
daljnje postupanje navedene službe. 
 

 

Predsjednik je je ukratko kronološki upoznao članove Vijeća s problemom mještana Gornjih 
Tijana:  
Nakon manje poplave Vijeće Mjesnog odbora Draga 10. veljače 2022. inicira i dogovara i 
održava sastanak sa Lukom Rijeka, Gradom Bakrom, Gradom Rijeka i mještanima naselja 
Tijani. Grad Bakar, Upravni odjel za urbanizam, komunalni sustav i ekologiju preuzelo je 
obavezu da nešto poduzme po pitanju rješavanja problema, ali do 10-tog mjeseca 2022. 
nema odgovora. Dana 05. listopada 2022.g., Vijeće Mjesnog odbora Draga traži od Grada 
Bakra povratnu informaciju po pitanju poduzimanja rješenja prema Luci Rijeka, odgovor nije 
dobiven. Početkom mjeseca prosinca 2022. mještani naselja Gornji Tijani prilikom kiša bivaju 
poplavljeni gdje stradava privatna imovina i doživljavaju pravu katastrofu prilikom navale 
bujice sa Terminala Škrljevo Luke Rijeka. 
Ponovno Vijeće Mjesnog odbora Draga traži hitan sastanak svih od strane Luke Rijeka, 
Grada Bakra, Grada Rijeke i mještana na terenu. Na inzistiranje Vijeća MO Draga i mještana 
tražila se hitna intervencija Luke Rijeka za sprječavanje daljnjih šteta prema naselju Gornji 
Tijani. Direktor za razvoj Luke Rijeka šalje na teren građevinskog inženjera gdje je već 16. 
prosinca 2022. Dobiva se na uvid moguće rješenje problema. Radovi na sanaciji započeli su 
24. veljače 2023. gdje će se u prvoj fazi rješavati problem oborinskih voda, te u drugoj fazi bi 
se rješavalo osiguranje samog nasipa. 
Nadalje predsjednik upoznaje da je temeljem kontakta s direktorom za razvoj Luke Rijeka 
dogovoreno je da se Luki Rijeka dostave dobivene pismene i usmene prijave u svezi 
ostvarivanja prava na naknadu za nastale štete na kućama mještana naselja Gornji Tijani 
koje su nastale prilikom izljevanja oborinskih voda s Terminala Škrljevo Luka Rijeka.  
Vijeće Mjesnog odbora Draga je dostavilo dobivene pismene i usmene prijave koje je dobilo 
od mještana za naknadu za sanaciju nastalih šteta, te je dobiven broj police Alianz osiguranja 

osiguranika Luka Rijeka na koju su se mještani mogli pozvati radi nadoknade za nastalu štetu.  
Mještanka iz naselja Gornji Tijani kontaktirala je i upoznala predsjednika Vijeća s dobivenom 
dopisom od Alianza Hrvatska d.d. u kojem je navedeno da je odštetni zahtjev odbijen, te je 
uložila prigovor na dobivenu odluku. 
Predsjednik upoznaje da je kontaktirao s nadležnom osobom iz osiguravajuće kuće Alianza 
kako bi se pojasnilo da postoji dopis u kojem su Luke Rijeka konstatirali da usljed većih 
oborina dolazi do površinskog nakupljanja veće količine voda na palatoima terminala 
Škrljevo te se ista izljeva po nasipu gdje se formiraju potoci koji teću prema naselju Draga. 
Mještanka je osiguravajućoj kući Alianza uložila prigovor na dobivenu odluku te priložila 
spomenuti dopis dobiven od nadzornog ing. Luke Rijeka. 
Upit gđe. Silvije Pavleković je da li postoji pravna pomoć u Gradu Rijeci koja bi pomogla pri 
riješavanju ovakvih problema. 
Predsjednik se obezuje da će se informirati. 
 
Gđa Silvija Pavleković, članica postavlja upit u svezi mogućeg rješavanja pitanja 
svakodnevne pojave divljih svinja u Dragi.  
Predsjednik informira da je dobivena informacija da lovačko društvo nije više kompetentno za 
riješavanje tog problema. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se Odsjeku za zajedničku 
komunalnu djelatnost postavi upit da li u Gradu Rijeci postoji služba koja može pomoći u 
rješavanju ovog gorućeg problema s kojim se mještani svakodnevno susreću, te kome se 
Vijeće može obratiti po pitanju daljnjeg rješavanja navedenog. 
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Prijedlog gosp. Ivana Pribanića zamjenika predsjednika da se na kolniku u ulici Brig ispred 
ulaza u crkvicu Sv. Jakova obilježi – ocrta na kolniku zabrana parkiranja, te ispred ulaza 
postavi i znak zabrane parkiranja kako bi se spriječilo daljnje parkiranje neodgovornih 
vozača, koji pri održavanju sahrana i misa onemogućavaju slobodan pristup svim tada 
prisutnima, uvršten je u prijedlog kom. prioriteta MO za 2024. pod točkom 4., te je donesen  
Zaključak  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se isto tako dostavi i Rijeka Plusu, te 
zatraži da stručne službe izađu na teren radi izvida kako bi se dobila povratna informacija o 
daljnjim radnjama koje planiraju poduzeti. 
 
 
Predsjednik daje prijedlog da se zatraži postava tabele zabranjeno bacanje smeća na lokaciji 
Pod Ohrušvom poslije prve volte desno u blizini pruge. Tabelu bi trebalo postaviti na mrežu 
uz prugu iz razloga što nesavjesni građani prođu pored mreže i bace smeće i grane, te se 
tako onemogući da se realizira kvalitetna košnja tog navedenog područja. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo s prijedlogom te će se zahtjev uputiti 
Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost. 
 

Gosp. Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika daje prijedlog da se obavijesti nadležna služba 
da na glavnoj draškoj prometnici u ulici Brig kod kbr.84 postoje dvije udarne rupe, te 
predstavljaju opasnost za vozače u prometu.   
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo s prijedlogom te će se isto pijaviti Rijeka 
Plusu i zatražiti provjeru i postupanje. 

 
Vijeće Mjesnog odbora Draga se jednoglasno složilo da se Hž-u dostavi prijava u svezi 
potrebe uklanjanja nepoželjne vegetacije uz pružni pojas (košnju trave) kroz Dragu do Sv. 
Kuzma. Potreba uklanjanja nepoželjne vegetacije uočena je i na pokosu pruge u naselju Pod 
Ohrušvom, u zaseoku Gušć poslije volte s desne strane uz prugu, na kamenom pokosu u 
blizini volte u Pelinovoj Gori, te na kamenom pokosu uz glavnu drašku prometnicu u naselju 
Tijani od kbr.60 prema Sv. Kuzmu. Zatraženo je da se izvrši kontrolirano spaljivanje 
biootpada nakon izvršene košnje trave i šiblja tj. ukloni sve pokošeno kako bi se spriječili 
mogući požari uz željezničku prugu u Dragi. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


